

hama[®]

M O B I L E P H O N E

Docking-Station

Docking Station

hama[®]

Hama GmbH & Co KG
D-86651 Monheim/Germany
www.hama.com



00087545/11.07

All listed brands are trademarks of the corresponding companies. Errors and omissions excepted, and subject to technical changes. Our general terms of delivery and payment are applied.

00087545

Lieferumfang:

- Dockingstation
- Infrarot-Fernbedienung incl. Batterie (3V/CR 2025)
- USB-Verbindungskabel

Anschlüsse:

- USB-Port
- Firewire-Port
- Line-Out (3,5mm Klinke)

Bedienung/Funktionen:

1. Positionieren Sie das iPhone in der Dockingstation
2. Verbinden Sie die Dockingstation mit Ihrem PC/Notebook per USB- oder Firewire- Kabel.
3. Das iPhone startet die automatische Synchronisation (abhängig von den eingestellten Software-Optionen)
4. Die Dockingstation unterstützt alle Funktionen des iPhone im Hinblick auf Synchronisation etc.. Zudem wird das iPhone in der Dockingstation geladen.
5. Die IR-Fernbedienung erlaubt die Steuerung des iPhone im Musicplayer-Modus
6. Der integrierte Line-Out erlaubt den Anschluß von Kopfhörern, Lautsprechern etc.

Contents:

- Dockingstation
- IR-Remote Control incl. (3V/CR 2025)
- USB-Cable

Ports:

- USB-Port
- Firewire-Port
- Line-Out (3,5mm)

Function/Features:

1. Place the iPhone in the cradle
2. Connect cradle with your PC or notebook via USB- or Firewire-Cable.
3. iPhone will synchronize automatically (please refer to software functions).
4. Cradle supports all features of iPhone in case of synchronisation etc. and charging.
5. IR-remote control supports functions of iPhone in music-player mode.
6. Use 3,5mm stereo socket at back to connect stereo-plug from headphones, speakers etc.